



24 July 2024

## Disclosure of Replacement of the CEO

## الإفصاح عن استبدال الرئيس التنفيذي

Barka Desalination Company SAOG (the Company) advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange, and the investors' community that the Chief Executive Officer ('CEO') of the Company, Mr. Patrick Thienpont, has resigned from his position, due to the end of contract. The Company accepted his resignation, and agreed that his last working day is 31st August 2024. The Company takes this opportunity to thank Mr. Patrick Thienpont for his valuable contributions during the past years and wish him all the best in his future career.

تود شركة بركاء لتحلية المياه ش.م.ع.ع (الشركة) بإبلاغ هيئة السوق المالية، وبورصة مسقط ومجتمع المستثمرين بأن الرئيس التنفيذي للشركة، الفاضل باتريك ثينبونت، قد استقال من منصبه بسبب انتهاء العقد. وقد قبلت إدارة الشركة استقالته على أن يكون آخر يوم عمل له هو 31 أغسطس 2024. تود الشركة أن تنتهز هذه الفرصة لتشكر الفاضل باتريك ثينبونت على مساهماته القيمة خلال السنوات الماضية وتتمنى له كل التوفيق في مسيرته العملية القادمة.

Also, the Company has approved the appointment of Mr. Asim Ali Salim Al Rashdi as the new CEO of the Company, as from 1st September 2024.


وافقت الشركة أيضا على تعيين الفاضل عاصم علي سالم الراشدي كرئيس تنفيذي جديد للشركة، وذلك اعتبارا من تاريخ 1 سبتمبر 2024.

Mr. Asim Al Rashdi has a Diploma in Process Operation Technology from International Maritime College Oman (IMCO). He has 14 years of professional experience in environmental services, currently working as contract manager for BP Khazzan Raw Water Treatment Plant, Sewage Treatment Plant & Waste Management Area plants. Part of the leading experts team in the environmental services for Veolia Oman, in the water department as well as sustainable energy.

الفاضل عاصم الراشدي حاصل على دبلوم في تكنولوجيا تشغيل العمليات من كلية عمان البحرية الدولية (IMCO). يتمتع بخبرة مهنية تصل إلى 14 عامًا في مجال الخدمات البيئية، يعمل حاليًا كمدير عقود لمحطات معالجة المياه والصرف الصحي، وكذلك محطات إدارة النفايات. أحد الخبراء في الخدمات البيئية لشركة فيوليا عمان، في قسم المياه وكذلك الطاقة المستدامة.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام

Sincerely Yours,

DocuSigned by:  
  
A7BD175811A44CA...

**Zain Ahmed Siddiqui**  
Chief Financial Officer



**زين أحمد صديقي**  
الرئيس المالي